【在邦】厂家二硫化钨润滑喷剂CSHPON 耐磨耐润滑脱模剂

产品名称	【在邦】厂家二硫化钨润滑喷剂CSHPON 耐磨耐润滑脱模剂
公司名称	上海在邦化工有限公司
价格	100.00/瓶
规格参数	品牌:在邦 型号:CS-208 产地:上海
公司地址	上海市嘉定区马陆丰饶路818号
联系电话	021-61521200 13301614019

产品详情

" CSHPON " 二硫化钨润滑喷剂使用说明书

"CSHPON" Tungsten Disulfide Lubricant Spray Product Specification

二硫化钨润滑喷雾剂是由二硫化钨粉末、高粘溶胶、分散剂、乳化剂,通过高压气雾混合灌装生产。其有良好的成膜性、附着力强、润滑性和耐磨性、抗极压性和耐高温。

Tungsten disulfide lubricant spray consists of tungsten disulfide power, highly viscous sol, dispersants, emulsifiers and propellants that are processed under high pressure and aerosol to form the final lubricant spray. The product has excellent ability in film-forming property, layer adhesion, lubrication and resistance in wear, extreme pressure and high temperature.

产品特点 Key Feature
1.适用于开放环境场合,具有良好的快干性、润滑性、抗极压、耐磨性和高附着力。
1. The product has the advantage in quick self-drying, lubricating, pressure and wear resistant and high adhesion.
2.耐温区间zui佳工作耐温-100 —400 ,间歇耐温450 。
2. Temperature range: optimum working temperature ranges between -100 to 400 with intermittent temperature at 450 .
3.耐腐蚀性:对大多数化学药品和溶剂,表现出惰性、能耐强酸强碱、水和各种有机溶剂。
3. Corrosion resistance: For most of the chemicals and solvents, the product shows its inertia and resistance to acid,
alkali, water and various organic solvents.
4.高润滑性:罐液吸附在工件表面,形成一个保护膜与膜紧密,摩擦系数小,起到很好的保护润滑。

4. High lubrication: fluid absorbed at the can surface forms a protective layer that is closed attached to the film. Friction coefficient is small in such condition, resulting in good protection and lubrication.

5.技术成熟,质量稳定,便于携带,使用方便。

5. The product is cost effective and easy to transport/use with mature technology and stable quality.

使用方法 Instruction
1.使用前,用力摇晃喷罐约80秒,以使罐液均匀,便于喷涂。
1. Before the usage, shake the spray cans vigorously for about 80 seconds to achieve uniform fluid inside the can which facilitate the further spraying.
2.请将需要润滑部位的油污和灰尘清洗干净。
2. Please clean the lubricant area to prevent dust, oil stains.
3.保持喷口距离工件约30cm,来回移动,不要固定在一个位置,表面干燥约需30分钟。
3. Keep the spout 30cm away from the workpiece. Do not fix the spout in one position and should move back and forth. 30 minutes are needed to dry the surface.
4.喷剂使用后长时间不用时,必须倒转罐身喷出几下,清洗喷嘴,以防止喷嘴堵塞。
If not using for a long time, the spray can must be reversed and ejected for a few sprays. Cleaning nozzles should be conducted to prevent clogging.
5.详细阅读产品使用说明书,并在工作人员指导使用。

5. Users should carefully read the product manual and use under guidance of the professionals.
注意事项 Precautions
1.本品不含氟利昂。严禁烟火,注意室内通风。
1. The product does not contain Freon. It is strictly prohibited to fireworks. Please ensure there is adequate indoor ventilation.
2.存储在40 环境下,直立罐体,空罐勿抛入火中。
2. Please store under 40C (Celsius degree) and in upright position. Do not throw empty cans into the fire.
3.不要使罐内液体接触眼睛,如果不小心溅入眼睛,请立即用流动清水或生理盐水冲洗。
3. Please prevent the direct contact between the liquid and eyes. If accidently splashed into eyes, rinse with flowing fresh water or saline immediately.
4.如果罐液不慎入口,应及时到医院急诊并采取相应的处理措施。
If the liquid accidently enters into mouth, please immediately approach to hospital for medical treatment.

5.禁止放置于在儿童可触及的地方,以免发生意外。
5. Please do not store within the reach of children to prevent accidents.
6. 严禁在阳光下曝晒或存放在车里暴晒。
It is restricted to store under direct sunlight or in vehicles under direct sunlight.
7.禁止敲击投掷罐体,运输过程中应小心轻放。
It is restricted to ban or throw product cans. Transport should be handled with great care.
包装贮存 Packing and Storage 1.包装:500ml/罐,12罐/件,24罐/件。
1. Packing: 500 ml/can, 12 cans/suite, 24 cans/suite 2.贮存:贮存于阴凉、干燥通风处。
2.Storage: please stored in a cool and dry ventilated place.